
 
 
 
Anteckningar från boendemöte på Hertsön  
- bärstigarna 
 
Datum: 12 maj kl:15-17:30 
Plats: Hallonstigen 17 (Hyresgästlokal) 
Deltagare: 16 st. hyresgäster  
Från Lulebo: 
Jonas Seger, Förvaltare 
Sabina Oksanen, Hyresjurist 
Annikki Berglin, Kundcenter 
Alva Wikström, Felanmälan 
Jonatan Carlsson, Drifttekniker 
                  
Mötet var ett öppet-hus med drop-in 
Hyresgäster träffade sina bovärdar och förvaltare och flera andra representanter 
för Lulebo som lyssnade på synpunkter och svarade på frågor. Alla medverkande 
fick en färdigförpackad tygväska med diverse saker i och information om vad 
som händer i Lulebo och på bostadsområde under 2022-2023. 
 
 
Frågor och funderingar som framkom under mötet.  

• Garage används som bilverkstad. 
• Ytan på nya altaner borde följa lägenhetens storlek. 
• Nya garageportar, gummilist längst ner fryser fast. Går att förbättra den. 
• Står en lätt lastbil på parkeringen på Hallonstigen, är i vägen för övriga bilister. 
• Står massa saker i trapphusen. 
• Lulebo kapar för många träd, är inte bra för miljön. 
• Lulebo skulle ta bort mer träd som skuggar och skräpar ner. 
• Sophusgrund håller på att krackelera. 
• Dåligt tegel med sprickor. 
• Hängrännor och stuprör trasiga. 

 
 
 
Vi tackar alla boende på Hertsön (bärstigarna) som medverkade! 


